

# Gratifying Ceremony of Shui-Lu

The Monastery will be initiating another Grand Shui-Lu (Literally Meaning Water and Land) Dharma Ceremony from 13<sup>th</sup> August 2018 to 26<sup>th</sup> August 2018. Venerable Sangha Members will lead one and all to participate devoutly in the rituals of The Grand Ceremony by reciting The Sacred Sutras and Prostrating in Repentance. It is believed that prayers and wishes will come true with one's Sincerity.

Thus, with the karmic affinity of this Grand Ceremony, there will be tablets of Auspicious Longevity. Here, we will respectfully invoked the presence of The Triple Gem and The Guardianship of The Heavenly Deities in blessing benefactors and all with better Fortune, Longevity and improved Wisdom coupled with that of a blessed family and also be free from disasters.

In Promoting Filiality and Gratitude, an altar for The Departed will also be erected. We pray that the Supreme Power of The Dharma will transcend on successive ancestral generations of all families, individuals' debtors and enemies, military personnels who sacrificed for their Countries, victims who died from natural or man-made disasters and accidents, as well as solitary souls in The Dharma World be reborn in a better realm and free from all sufferings.

The Grand Shui-Lu Dharma Ceremony with its Auspicious Merits, benefiting both the Departed and the Living. With these Merits, let us Pray and Aspire that Peace will Prevail in this World, The Republic Of Singapore to enjoy continued Success and Prosperity, and for all beings in this Dharma World to be free from all Catastrophies. It is hoped that virtuous persons from all walks of life, protectors and benevolent believers of The Dharma Alike, will contribute to the Success of this Meritorious Ceremony and be Blessed by The Triple Gem always!



BUSES 川行巴士

- ★ Sims Ave: 2,13,21,26,40,51,67,853
- ★ Geylang East Central: 80,80A,134,155
- ★ MRT : Paya Lebar Station

**福海禪寺 Foo Hai Ch'an Monastery**  
87 Geylang East Ave 2, Singapore 389753  
Tel : 6748 6676

# 水陸普度大齋勝會



本寺謹定于公元 2018 年 8 月 13 日 至 26 日 (戊戌年七月初三至七月十六), 啓建“法界勝凡水陸普度大齋勝會”。禮請僧伽, 嚴淨道場, 臨壇主法, 引領大眾, 誦經禮懺; 海眾虔心, 齋主發心, 有求皆應, 無感不通。

藉此法會因緣, 敬設長生祿位, 恭請三寶資證、龍天擁護, 庇佑十方大德、護法善信, 增福延壽, 智慧增長, 消災免難, 合家平安。為激發善信盡其孝恩之心, 特設往生蓮位, 仰祈法力超薦, 眾姓門中歷代先遠, 各人累世冤親債主, 為國捐軀三軍將士, 天災人禍意外殉難亡過, 十方法界無祀男女孤魂等眾, 往生善趣, 咸得解脫。水陸勝會, 冥陽兩利, 功德殊勝, 仗此功勳, 祈願世界和平, 新加坡共和國國運昌隆, 法界眾生免除一切災難。屆時歡迎十方大德、護法善信, 具誠隨喜, 同結勝緣。